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Tento dokument obsahuje automaticky generovaný prepis 

zvukovej nahrávky, zaznamenanej počas zasadnutia                                         

Súdnej rady Slovenskej republiky.  

 

Prepis bol vytvorený pomocou špecializovaného softvéru  na rozpoznávanie 

reči. Napriek vysokej presnosti tejto technológie sa v texte môžu vyskytnúť 

drobné nepresnosti alebo chyby. 

 

Uvedený prepis slúži výlučne na informačné účely a nenahrádza oficiálnu 

zápisnicu a zvukový záznam zo zasadnutia Súdnej rady Slovenskej republiky.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Rečník 2  

Prosím. Uviesť do zasadacej miestnosti Kristínu Hok Gesiovú, dobrý deň, vítam vás. 

V podstate sa kandidátka na funkciu sudcu úspešne absolvovala hromadné výberové konanie, 

ktoré sa uskutočnilo jedenásteho až 13. Novembra 2 0 2 4 a 19. Novembra 2 0 2 4 v obvode 

Krajského súdu v Banskej Bystrici.  

Pani kandidátka, kontrolná komisia číslo 2 v spolupráci s kanceláriou Súdnej rady preverila 

vaše majetkové pomery a to, či spĺňa tie predpoklady sudcovskej spôsobilosti, mali 

ste možnosť oboznámiť sa s podkladmi.  

Rečník 1  

Áno.  

Rečník 2  

Chcete k nim niečo uviesť?  

Rečník 1  

Nie? Ďakujem, ďakujem.  

Rečník 2  

Konštatujem, že kontrolná komisia číslo 2 jednomyseľne prijala návrh stanoviska, že ju 

kandidátky na funkciu sudcu Kristiny ho Gesiovej, nemala dôvodné pochybnosti o statočnosti 

jej majetku, nezistila, že by mala obchodné, majetkové alebo finančné vzťahy osobami 

z prostredia organizovaného zločinu, nezistila také skutočnosti, ktoré by nasvedčovali tomu, 

že nespĺňa predpoklady sudcovskej spôsobilosti, ktoré dávajú záruku, že bude funkciu 

sudkyne vykonávať riadne. Otváram rozpravu k pani kandidátke.  

Zuzana Čížová.  

Rečník 1  

Dobrý deň. Chcela som sa opýtať, že vlastne idete z advokácie, aké podľa alebo aký máte 

názor na stretávanie tohto.  

Rečník 4  

Správy.  

Rečník 7  

Ďakujem za otázku, prajem ešte dobrý deň. Lebo neviem, či ma bolo počuť na začiatku. 

Ja v zásade v tomto smere nevidím nejaký problém, aby sa ľudia z tých príbuzných, profesií 

stretávali. Myslím si, že je to aj také prirodzené, lebo už počas vysokej školy si človek buduje 

nejakú sieť známych, z ktorých.  

Rečník 1  

Je.  



Rečník 7  

Zrejmé, že sa teda v budúcnosti stanú buď sudcovia, advokáti, prokurátori a pod. takže ja 

v tom zásade problém nevidím. Videla by som v tom problém, pokiaľ by samozrejme nejaké 

tie priateľstvá kamarátstva smerovali k tomu, že by ma chcel niekto ovplyvňovať, nejakým 

spôsobom robiť so mnou nejaké dohody a pod. takže musí to mať nejakú tú mieru.  

Rečník 1  

Na tom by som nadviazala ešte ďalšiu otázku. Tak teda, že by ste boli sudkyňa a ako by ste sa 

zachovali, ak vy právny zástupca jednej zo strán sporu, ktorý by ste rozhodovali, bol 

spoločníctvom a dotácie kancelár.  

Ale išlo by o iný spor, nešlo by o vec, ktorú by ste, ktorú bol by vlastne.  

Rečník 7  

Ak to mám posudzovať podľa seba, pôsobila som nie v jednej alebo viacerých tých 

advokátskych kanceláriách, takže asi by to, som to zvažovala nejakým spôsobom ad hoc, že či 

sa cítim byť nejakým spôsobom zaujatá, ale ako ja si myslím, že len samotný fakt, že by to 

išiel zastupovať tú vec niekto, koho možno poznám, asi by som to zvažovala od situácie 

k situácii, keby som sa cítila, že som nejakým spôsobom zaujatá a mám obavu o to, či budem 

vedieť v tej danej veci objektívne rozhodnúť. Tak by som sa samozrejme namietla.  

Rečník 1  

Takú inšpiráciu, teda bodu ako sudkyňa moja bývalá koncipienka a vlastne mali sme taktiež 

zo začiatku, že sme alebo ona oznamovala stranám, teda ona nepýti sa zaujaať, ale teda 

oznamujem, že teda robila oni zástupkyňu a to je.  

Rečník 2  

Áno, ono to presne sudcovia takto robia, že keď sami necítia zaujatosť, ale objektívne sa 

môže niektorej zo strán javiť, tak sa to oznámi už buď na pojednávaní alebo vopred, písomne 

tým stranám, že takáto je situácia, ak máte pocit vy, že to prekračuje rámec, tak ma môžete 

namietnuť a ja sa zaujatá, že to je bežná prax ku sudcov.  

Magdaléna Hromcová, kde? Ja sa opýtam, ešte stále zapísaná.  

Rečník 1  

V zozname advokátov, takže v prípade, že sa stane, že sa stanete sudkyňou, tak sa dáte 

z tohoto zoznamu vyčiarknuť alebo pozastavená? A druhá otázka.  

Rečník 2  

Vy.  

Rečník 1  

Ako advokátka.  

Rečník 2  

Ešte raz poprosím tú odpoveď, lebo nemáme ju nahratu a čo nemáme nahrať a nepadlo.  



Rečník 7  

Dám sa vyčiarknuť.  

Rečník 1  

Ďakujem. A druhá otázka, vy ako advokátka zútostňujete a veľa aj pojednávaní, tak chcem 

sa opýtať na váš názor, či si myslíte, že súdna mapa prispela k vyššej miere efektívnosti 

a kvalite rozhodovania, ako to mala vlastne a ktorý bol aj hlavným cieľom.  

Rečník 7  

Osobne si myslím, že tá súdna mapa aj dopady sú ešte tak čerstvé, že neviem, či ešte je možné 

nejakým spôsobom urobiť štatistiku toho, akým spôsobom tá súdna mapa zefektívnila ten 

proces. Ja si myslím, že to ukáže asi čas.  

Neviem sa k tomu úplne vyjadriť, ale taktiež mám problém s tou súdnou mapou ako moji 

ostatní kolegovia, že väčšinou som sa s tou reformou stretla v kontexte toho, že teda prišla mi 

predvolanka z jedného súdu, ale až potom som sa dočítala, že pojednávam na nejakom inom 

pracovisku, takže myslím si, že s tým bol trošku spojený nejaký, nejaký chaos, ale ja 

si myslím, že sa to možno.  

Rečník 1  

Časom trošku utrasie, takže.  

Rečník 2  

Ďakujemras. Súd v justície aj zvyknutá fungovať v akomkoľvek režime a sudcovia vždycky 

tvrdo pracovali, takže ono sa to utrasie, lebo iná možnosť nie je, keďže zníženie počtu súdov 

bol 1 z míľnikov a ak by sa tie súdy vrátili naspäť, tak prídeme o peniaze. To bolo tak 

pilištinsky urobené. Aj šéf Pružine.  

Rečník 3  

Ďakujem, ja by som sa chcela opýtať. Jedným z cieľov súdnej mapy bolo okrem rýchlosti 

konania špecializácia sudcov a podľa exministerky Kolíkovej aj to, čo pertraktovala skoro 

3 roky pre prerušenie a spretrhanie korupčných väzieb. Čo si myslíte o tomto? Ďakujem?  

Mohla súdna mapa prísť?  

Akých korupčných väzieb? Aký je váš názor?  

Rečník 7  

Nemám na toto popravde ucelený nejaký názor? Chcela by som veriť tomu, že tá súdna mapa 

tomuto prispeje a odstráni tento problém, ale ja si myslím, že tá korupcia v spoločnosti 

je pravdepodobne v nejakej miere. Stále bude a nájde si svoje cesty.  

Rečník 4  

Ale.  



Rečník 7  

Verím, že tá súdna mapa tomu prispeje, neviem, neviem teda konkrétne, že čo by malo byť.  

Rečník 3  

Ako mohla prispieť súdna mapa k pretrhnutiu nejakých korupčných väzieb?  

Rečník 7  

Možno práve znížením počtu tých menších súdov.  

Rečník 4  

Myslíte.  

Rečník 3  

Tie boli rušené podľa môjho názoru, z dôvodu špecializácie, že tam nebola zachovaná. To bol 

ďalší míľnik súdnej mapy.  

Rečník 7  

Neviem vám na túto otázku bohužiaľ odpovedať, ale verím, že predkladatelia a realizátori 

reformy súdnej mapy dobre zvážili.  

Rečník 3  

Dobre zvážili. Dobre, ďakujem, ešte mám otázočku. Vy ste v roku 2 0 20 urobili advokátske 

skúšky. Chcem sa spýtať, že čo bolo vlastne skutočnou motiváciou, že ste sa prihlásili 

do výberového konania na sudcu? Prečo ste sa chceli stať sudkyňou, keď ste ako máte 

v životopise alebo v motivačnom liste napísané, pracovali v rôznych a viacerých teda 

advokátskych kanceláriách a hneď po tom, ako ste urobili advokátske skúšky, ste ešte 

nepociťovali potrebu alebo ja neviem, čo vás motivovalo stať sa sudkyňou.  

Rečník 1  

Ďakujem.  

Rečník 7  

Ďakujem za otázku. Bolo to, vyvinulo sa to tak. Postupom času, pretože práve tá prax 

v advokácii, aj tie skúsenosti, ktoré som časom nadobudla už potom so svojimi klientami 

vlastnými, tak ma presvedčila o tom, že ten prístup proste advokáta je jednoducho 

proklientsky, v zmysle predpisov je ten advokát povinný hájiť, brániť práva toho klienta, 

presadzovať ich. Mne sa skôr páčila tá pozícia toho sudcu, aj keď som chodila pojednávať, že 

ten sudca je v tom spore, ten narbiter je ten, kto by mal nájsť z tej veci nejaké riešenie. Prišlo 

mi to ako práca veľmi kreatívna, zodpovedná.  

A tak nejakým spôsobom sa začala rodiť tá myšlienka, že teda by som chcela byť sudkyňou.  

Rečník 3  

Ďakujem a ešte mám poslednú otázku, aký je váš názor na spravodlivosť verzus zákonnosť?  



Rečník 7  

Tak v ideálnom prípade tá zákonnosť a spravodlivosť by mala ísť ruka v ruke, takže malo 

by to byť niečo, čo je spojené, ale zase nemyslím si, že všetko, každé zákonné rozhodnutie 

je aj veľakrát spravodlivé, ale veľakrát práve záleží aj na tom, čo tá strana, čo ten účastník 

je reálne schopný pred tým súdom preukázať, čiže od toho sa podľa mňa aj tá zákonnosť 

a spravodlivosť odvíja.  

Rečník 2  

Ďakujem, ja mám faktickú, potom Dana Jelinková, faktickú k tejto, k týmto otázkam pani 

doktorky. Pružinec, hovorili ste o tom, že veríte tomu, že predkladatelia novej súdnej mapy 

to dobre zvážili a nastavili nástroje tak, aby pretrhali korupčné väzby, že teda asi tým, že zruší 

malé súdy, sa tie miestne korupčné väzby pretrhnú, oni. To, že sa nezrušili, je druhá vec, 

že tam reálne sú, len sa premenovali, aby sme dostali peniaze. Ale ja chcem k tomu 

prapôvodu tej odpovede sa dostať, že čo hovoríte na to, že predpolie na to, aby sa mohlo 

konštatovať, že tu existujú nejaké korupčné väzby, bola bezpochyby ako prvá akcia búrka 

11. Marca 2 0 20, kde pri reflektore všetkých alebo viacerých médií boli zadržiavaní 

sudcovia. Čo hovoríte na to, že o chvíľku máme 5 rokov od tejto akcie a nemáme jediný 

právoplatný rozsudok, ktorý by uznal ktoréhokoľvek sudcu korupčného správania a zároveň 

máme jediný právoplatný oslobodzujúci rozsudok. Myslím, že to bola víchrica alebo level, 

neviem už, lebo tie názvy boli, áno, bol aj, dá sa asi víchrica. Doktorka Kyselová.  

Čiže na základe čoho mohli konštatovať korupčné správanie a masívne zatýkanie sudcov, keď 

ani do, ak by niekto chcel povedať, zastavila to citová vláda, ku ktorej ja nemám žiadny vzťah 

a nemám vzťah ani k bývalej vláde, ale voľby boli 2 3.  

A dovtedy 3, 5 roka sa v mnohých tých veciach neudial jediný úkon.  

Tak chcem sa vás spýtať, že čo si myslíte, aký dobrý úmysel a na základe čoho mohla komisia 

piatich ľudí, ktorá vytvorila novú súdnu mapu, konštatovať masívne korupčné správanie? 

Sústava, rozbiť celú súdnu štruktúr.  

Rečník 7  

Neviem sa k tomuto úplne vyjadriť, z mojej pozície.  

Rečník 2  

Názor, veď vy ste povedali, vy ste povedali názor, že veríte tomu, že to dobre urobili, lebo 

chceli pretrhnúť korupčné väzby, tak ja sa pýtam, že čo si myslíte o tom, ako došli na to, že 

sú korupčné väzby, keď ani 5 rokov nemáme jediného právoplatne odsúdeného korupčného 

sudcu? Napriek tomu, že tie štruktúry tu mali, teda tvrdia teda, že sú zviazané ruky, predtým 

mali rozviazané ruky do 3, 5 roka.  

Že to si vy myslíte, že prečo to tak je?  

Rečník 7  

Na základe teda, čoho k tomu prišli? Áno.  



Rečník 2  

Že treba roztrhnúť korupčné väzby, ktoré deklarovali.  

Rečník 1  

Už.  

Rečník 2  

V marci, keď sa zostavovala vláda. 20.  

Štatisticky máme rovnaký počet odsúdených sudcov za korupciu ako v Čechách napr. teda 

štatistický počtom.  

Rečník 7  

Tak vychádzali pravdepodobne z nejakého sledovania stavu ešte časového predtým.  

A nejakým spôsobom.  

Chceli tú situáciu vyriešiť, ale no neviem, čo sa im to podarilo, prosím.  

Rečník 2  

Viem to akože vyriešiť, ale tú situáciu, že ako podľa vás na ňu prišli, lebo nemali sme 

komunikované ani od ministerky spravodlivosti, ani od vlády nikoho.  

Kto, že tu máme nejaké masívne, že nám tu sedia sudcovia vo výkone trestov alebo odsúdení.  

Rečník 7  

Tak predpokladám, že tie informácie už boli možno aj skôr, bola o nich vedomosť.  

Rečník 1  

Ale aké? Ktoré?  

Rečník 2  

Lebo nemáme právoplatne odsúdeného žiadneho korupčného sudcu a prezumpcia neviny, 

neviem, veď povedzte alebo ja neviem o tom, aké, že na základe čoho si myslíte, že aké 

informácie boli na to, aby sa spustila takáto masívna zmena súdnej sústavy bez komunikácie 

so sudcami?  

Rečník 7  

Ako toto ja vnímam? Asi, kam smerujete? Toto možno skôr vnímam aj nejako možno 

politicky. Neviem.  

Rečník 2  

Presne tak.  

Rečník 7  

Nechcela by som, nechcela som veľmi do toho politického Zach.  



Rečník 2  

Ale iba pomenovať, lebo politika zasahuje aj do justície, tak to takto dopadne a presne tak, 

ako ste povedali, s faktickou, Dana Jeliinková a potom nasleduje Zuzana Čížová, ja a Adrian 

Kucek.  

Rečník 1  

Pani kolegyňa, dobrý deň. Ja by som vám chcela dať šancu dovysvetliť tie veci, ktoré tu 

odzneli. Predsa mi dosť ťažko počúvali z toho pohľadu, že keď sa tu hovorí o tom, že majú 

byť pretrhané korupčné väzby, tak sa predpokladá, že existujú a ja som 1 z tých, ktorá 

zažalovala pani ministerku spravodlivosti, viacerí tu sedíme za to, že povedala, že napr. 

súdnej mape sa bránia skorumpovaní sudcovia aj skorumpovaní sudcovia. A tieto slovíčka, 

keď sú v ústach niekoho mediálne aktívneho života a nie je právnik, tak okej, ale musíme sa 

správať na pôde Súdnej rady korektne. A v máji 2 0 20 som sedela tak jak vy a žiadalo sa odo 

mňa spoločenstvo, ktoré tu sedelo. Niektorí, aby som vopred napriek prezumpcii neviny 

odsúdila každého, kto bol vzatý do väzby a môžem vám povedať, že v tú chvíľu mi bolo 

1, či sa dostanem do justície alebo nie a mohli na mne drevo káľať.  

Ja som povedala, že si počkáme, ako dopadne vyšetrovanie. Takže bola by som rada, keby ste 

ten svoj názor trošku hlbšie rozvinuli, pretože chápem, že môžte byť aj v strese, že 

sa odpovedá skratkovito a pomôžem vám tým, že napr. poradná rada európskych sudcov 

povedala, že pokiaľ je korupcia v súdnictve, má sa riešiť trestnoprávnymi prostriedkami a nie 

inými prostriedkami, ako je organizácia súdnictva a t ď. čiže prosím vás, skúste ešte raz 

povedať váš názor na politické predstavenie súdnej mapy, že jej vznikla preto, 

aby popretŕhala korupčné väzby. Následne pani ministerka Kolíková to zmenila na miestne 

väzby potom, jak dostala verejnú výzvu a jak bola zažalovaná. Či je to podľa vás korektný 

spôsob predstavovania novej organizácie súdnictva? A je 1, že sa to týka politiky? Politici 

nám pripravili návrh súdnej mapy. Tak skúste to, prosím vás, povedať trošku hlbšie, lebo 

naozaj to vyznelo tak, ako keby ste prijali fakt, že je korupcia v súdnictve a že veď čo už 

veríte, že sa to zmení, len potrebuje trošku hlbšie vysvetlenie. A teraz sa vám snažím pomôcť, 

pretože keby som mala napr. hlasovať teraz, tak bohužiaľ by som si nebola istá, že či vlastne 

chápete tú hĺbku tých slov, takže bola by som rada, keby ste tú možnosť využili. Ďakujem.  

Rečník 7  

Ďakujem pekne za položenú otázku, chcela by som trošku teda upraviť, ak teda moje 

skratkovité vyjadrenie bol nejakým spôsobom nepochopené. Určite si nemyslím, že v justícii 

sú nejakým spôsobom skorumpovaní sudcovia a pod. ja osobne som vo svojej praxi, nikdy, 

môžem povedať, nemala zlú skúsenosť a to hovorím úprimne, myslím si, že v justícii je veľa 

kvalitných ľudí, bohužiaľ sú prípady, ktoré predstavujú pre mňa nejaké individuálne zlyhania 

sudcov, ktoré sú mediálne prezentované niekedy viac, ako by bolo potrebné a na tú verejnosť 

to má jednoducho nejakým spôsobom zlý vplyv a takýmto spôsobom sa vytvára zlý obraz tej 

justície. Takže viem, kam ste predpokladám, smerovali. Nebolo to z mojej strany odpoveď 

na tú otázku. To, že teda automaticky sa stotožňujem s tým odôvodnením, že toto bol 

1 z dôvodov tej reformy súdnej mapy, že teda všetci majú medzi sebou neviem aké korupčné 

vzťahy. S týmto sa samozrejme tvrdením nestotožňujem.  



Myslím si, že realizátori alebo teda neviem, ako ich mám nazvať, uskutočňovatelia reformy 

súdnej mapy to uviedli naozaj ako 1 z dôvodov, možno nejakým spôsobom aj tendenčne, že to 

mal byť teda 1 z dôvodov, aby sa tá reforma mohla urobiť. Ale samozrejme, ja hlavne tú 

súdnu mapu vnímam cez všetky tie veci, ktoré boli urobené dobre a s ktorými som stotožnená, 

ako je napr. aj väčšia špecializácia sudcov na súdoch.  

Rečník 2  

Zuzana Cížová.  

Rečník 8  

Je to trošku, vrátim do vašej, vašej odpovedevedi sa dali vyčiarnuť zoznamu advokátov. 

Vedeli by ste uviesť aj dôvod, prečo sa dať vyčiarknuť hneďice len. A.  

Rečník 7  

Ďakujem, ja som uvedenú otázku konzultovala priamo aj so Slovenskou advokátskou 

komorou, že čo robia napr. ako to urobili kolegovia predo mnou? A došla som k záveru, 

že pokiaľ teda sa stanem sudkyňou, tak pre mňa nemá význam, aby som figurovala 

v zozname advokátov.  

Rečník 8  

Lebo keby ste tam aj figurovali, tak by ste podliehali disciplinárne, právomoc pozastavená. 

Dobre, boli.  

Rečník 7  

Ďakujem.  

Rečník 2  

Ďakujem. Ja sa spýtam za chvíľku otázku, ale predtým ešte chcem citovať to a nadviazať 

na danú jelinkovú, že pôvodne teda 1 z dôvodov reformy novej súdnej mapy bolo pretrhanie 

korupčných väzieb a teraz citujem zo stránky Ministerstva spravodlivosti, potom to bolo 

prepísané.  

Rečník 4  

Na.  

Rečník 2  

Reorganizáciou súdnych obvodov prispeje reforma aj k pretrhnutiu často problematických 

personálnych väzieb, ktoré zvyšujú vnímané riziko korupcie.  

Rečník 4  

Čiže inak povedané, ale to isté.  

Rečník 2  

Moja otázka znie, čo si myslíte alebo ako nazeráte alebo ako vnímate na komentovanie 

súdnych rozhodnutí sudcami, novinármi, či už právoplatných alebo neprávoplatných? Ako, 

ako to vy registrujete? Vnímate, hodnotíte.  



Rečník 7  

Ďakujem. Ja si myslím, že zo strany sudcov, pokiaľ ide o komentovanie ich rozhodnutí, tak 

môže to určite prispieť k takej otvorenosti justície, možno aj k lepšiemu pochopeniu tých 

rozhodnutí súdov a čo sa týka komentovania rozhodnutí súdov médiami, nevnímam to úplne 

kladne veľakrát, pretože médiá často pracujú s nejakými obmedzenými informáciami, predsa 

nepoznajú ten skutkový stav, ani samozrejme právny stav, čiže väčšinou to v tej verejnosti len 

podnecuje nejaké zbytočné vášne, samozrejme, pokiaľ je tá kritika, pokiaľ by bola vecná 

a konštruktívna, tak by to bolo fajn, ale v súčasnosti teda ja vnímam, že u nás na Slovensku je 

tá kritika tých súdnych rozhodnutí taká nie úplne odborná, nie úplne taká, aká by mala byť?  

Rečník 2  

Vnímate alebo myslíte si, že existujú výnimočne nejaké novinové články, ktoré sú útokom 

na sudcov a nie vecné, hoci tvrdou kritikou.  

Rečník 7  

Prepáčte, nepočula som celú pravdu.  

Rečník 2  

Že či registrujete to, že by sa na Slovensku v mediálnom priestore od novinárov objavili 

niekedy články, ktoré nie sú kritikou, hoci aj tvrdou, ale útokom na osobu sudcu.  

Rečník 7  

Ako priznám sa, až tak nesledujem všetky správy, všetky médiá, takže takto, keď nad tým 

premýšľam, tak neviem sa vrátiť k nejakému konkrétnemu menu, konkrétnemu článku.  

Rečník 2  

Nemyslela som to tak, len či registrujete, že sú aj takéto články.  

Rečník 7  

Áno, sú, zaregistrujem.  

Rečník 2  

Adrián Kucek.  

Rečník 6  

Možno, určite nadviažem na tú debatu, ktorá tu bola zoširoka pretraktovaná, tie väzby 

a v podstate aj vaše vyjadrenie na tú súdnu mapu a jej účinky alebo ten účel, pre ktorý bola 

realizovaná, čo podľa vás môže účinne prispieť k tomu, aby sme v justí eliminovali teda tie 

prípady korupčného správania?  

Skúste sa, pomôžem vám, dobre, aby to, lebo nie je to ani chyták a nie. Skúste sa tak trošku 

hlbšie, možno tak až špilo z bitky zamyslieť nad tým.  

Rečník 7  

Ja si myslím, že každý musí začať sám od seba, pokiaľ každý bude rozhodovať podľa svojho 

najlepšieho vedomia a svedomia, tak to je ten začiatok, s ktorým treba začať.  



Rečník 6  

Ďakujem pekne. Ja si to rovnako myslím, že je to, je to o charaktere toho ktorého sudcu 

a je mi úplne 1, za mňa osobne teraz hovorím, či budú všetci sudcovia sedieť na jednom 

bratislavskom súde alebo ich rozhodíme po celom Slovensku, je to o charaktere a o tom, ako 

budú rozhodovať. Ďakujem pekne.  

Rečník 2  

Ďakujem aj šéf pružiec.  

Rečník 3  

Ďakujem za slovo. Pani kandidátka, ja by som sa chcela spýtať vo vašom motivačnom alebo 

liste alebo životopise uvádzate, že ste boli aj v regionálnej politike ako poslankyňa Obecného 

úradu a keď tu pani predsedníčka vám položila otázku, že čo hovoríte na útoky na sudcov, ja 

neviem, zo strany médií, ja by som sa chcela spýtať, ste povedali, že teda nesledujete veľmi 

správy alebo neviem, neviem čo nesledujete, že ste si toto nevšimli a všimli ste si teda útoky 

napr. politikov zo zákonodarnej alebo výkonnej moci na sudcov, lebo chcete sa stať sudkyňou 

a toto vám teda potenciálne hrozí, či mediálny, mediálny tlak, mediálny lynč alebo zo strany 

politikov vám to hrozí.  

Rečník 4  

Ďakujem, ďakujem za otázku. Tak samozrejme, toto sú teda veci, ktoré sa asi nedajú 

nevnímať, sú teda dosť frekventované, že zaznejú možno aj nejaké vyjadrenia od tých 

aj známych osobností na sudcov. Som si toho vedomá, že k takémuto niečomu môže prísť.  

Rečník 7  

Dúfam, že som na to pripravená.  

Rečník 3  

Ešte mám otázku, pardon, vypočuli ste si niektoré alebo sledovali ste niektoré zasadnutia 

Súdnej rady predtým, ako ste sem prišli.  

Rečník 7  

Áno.  

Rečník 3  

Pretože my posledný polrok na každom zasadnutí prijímame odsudzujúce stanoviská práve 

vo vzťahu k útokom, či sú to politici alebo niektorá časť spoločnosti, ktorá na sudcov útočí, 

tak má prekvapuje to, že to, keď to sledujete, tak aj tento, aj toto zasadnutie, máme 1 z bodov, 

ktorým budeme reagovať na opäť vyhlásenia niektorej kategórie našich občanov, na sudcu 

konkrétneho, neviem, či si z toho vedomá, že do čoho teda idete, lebo hovoríte, že ste to 

doteraz nejako nepostrehli alebo.  

Rečník 7  

Tak, je pravdou, že teda momentálne som stále postavená nejakým spôsobom mimo justície, 

nie som v tom systéme, možno nemám až taký prehľad o tých všetkých veciach, ako majú 



napr. nejakí moji iní kolegovia, ale teda do budúcna určite budem sledovať podrobnejšie 

všetky tieto aktuálne záležitosti.  

Rečník 3  

Preto som sa aj predtým pýtala na tú vašu motiváciu stať sa sudkyňou, lebo ste sa rozhodli 

vstúpiť do justičného systému a teda prekvapuje táto vaša odpoveď, že ste to doposiaľ 

nesledovali alebo teda ste sa, máte pocit, že sa vás to netýkalo? Ďakujem. Mne to stačí.  

Rečník 2  

Ono to môže mať, krátka poznámka, ono to môže mať ešte aj ten dôvod, že tie médiá nie sú 

až tak sledované, ako si oni sami o sebe myslia. Faktická poznámka, Dana Jelinková a potom 

do rozpravy Martin Bezák.  

Rečník 1  

Ja by som sa chcela spýtať, že aká bola vaša motivácia pri vstupe do regionálnej politiky? 

A druhá otázka, či máte naštudované výkladové stanoviská Súdnej rady k zasadám 

sudcovskej etiky. Nejaký príklad, čo vás zaujalo z tej etickej stránky? Lebo trošku mám taký 

pocit, že ten základ máte, ale trošku mám taký pocit, že toho etického nejakého citu alebo 

takéto veci, že trošku by sme sa možnože mohli tomu povenovať. Ďakujem.  

Rečník 7  

Ďakujem pekne za otázku. Do komunálnej politiky som vstúpila už v roku 2 0 15 vo všetkých 

troch volebných obdobiach ako nezávislý kandidát. Tá moja motivácia vstupu do komunálnej 

politiky bola z dôvodu, že mám blízky vzťah k miestu, kde som teda ešte donedávna aj teda 

žila, vyrástla, takže to moje rozhodnutie bolo nejakým spôsobom prirodzené, chcela som sa 

podieľať na živote v obci, v tej komunite, pomáhať v podstate občanom, lebo sme relatívne 

mala obec, takže sa všetci poznáme, takže bolo to nejaké také moje vnútorné, morálne 

prirodzené rozhodnutie, akože nič iné za tým nebolo. Aj k tej etike, áno, samozrejme, pozrela 

som si, oboznámila som sa so zásadami sudcovskej etiky, tak isto aj s niektorými ďalšími 

dokumentami, ktoré sú uverejnené na stránke Súdnej rady, aj s londýnskou, s londýnskou 

deklaráciou, čo sa týka nejakých ustanovení, ktoré by ma zaujali viac alebo teda menej, 

v zásade prečítala som si, myslím si, že všetky pojednávajú v zásade o tom istom a o tom, že 

sudca by mal mať teda nejaké tie povahové vlastnosti, morálny štandard a mal by celú tú 

svoju nejakú etiku, morálku pretavovať nielen do toho profesionálneho života, ale aj toho 

spoločenského a súkromného, pretože ten obraz justície vytvára sudca aj podľa môjho názoru 

mimo sídla, mimo budovy súdu.  

Nič také konkrétne ma tam nezarazilo na tých zásadách, takže.  

Rečník 1  

Ešte takto, ja prihlásim sa, nie, nie, vysvetlím, lebo pri tej, pri tých faktických poznámkach, 

keď tu máme respondenta, tak tam ja sledujem tie 2 minúty na váš.  

Rečník 2  

Tu, čiže to, keď odpovedá nesledujem, takže ešte si v čase.  



Rečník 1  

Lenže ste mi neodpovedali tie výkladové stanoviská, Súdna rada prijíma uznesenia a oni sú 

neni o tom, nie sú o tom istom, raz je to k slobode prejavu sudcu, raz je to k fyzickým 

útokom, raz je to k tomu, jak máme poslúchať alebo neposlúchať predsedu súdu, na čo máme 

reagovať. Čiže zaoberajú sa konkrétnymi situáciami, čiže nie, nehovorím o všeobecnej 

príprave, ale o konkrétnych stanoviskách, čiže toto by ma zaujímalo, či ste si toto preštudovali 

a či vás niečo z toho zaujalo, lebo to nie je o tom istom, to sú, nie je teoretické veci, to sú veci, 

kde sa vyjadrujeme k disciplinárnym konaniam alebo k etickým dilemám, čiže to sú už tie 

také akože drobnosti, tie detaily, na ktorých sa vlastne vystavia potom aj charakter a správanie 

konkrétnej osoby, čiže toto ma zaujímalo. Ďakujem.  

Rečník 7  

Ďakujem pekne. Ohľadne tej slobody prejavu som si tak dávnejšie toto čítala. Ostatné som 

sa zatiaľ s nimi neoboznamovala.  

Rečník 2  

Ďakujem Martin Bezáklička.  

Rečník 4  

Dobrý deň. Pani kandidátka, ja trošku z iného súdka začnem, prečítal som si vás, váš 

motivačný list a teda.  

Rečník 5  

Vy tam uvádzate svoje praktické skúsenosti s výkonu advokácie a nenašiel som tam teda 

oblasť presného práva, vy máte nejaké praktické skúsenosti s trestným právom, s obhajobou 

v trestnom konaní alebo zastupovaním poškodených alebo zúčastnených osôb v trestnom 

konaní.  

Rečník 7  

Ďakujem za otázku. Skúsenosti nejaké z oblasti trestného práva mám, ale sú to skôr, úprimne 

poviem, okrajovo okrajové skúsenosti, pretože ten hlavný prím hral u mňa hlavne teda 

tá civilná oblasť.  

Rečník 5  

V nadväznosti teda na vašu odpoveď si dovolím teda položiť ešte doplňujúcu otázku, akým 

spôsobom sa vysporiadate so situáciou v prípade, ak teda budete, budete alebo vstanete 

so stupňom? Budete, budete, teda prejdete Súdnou radou, budete zvolená, budete vymenovať 

do tejto funkcie následne a budete na dotknutom súde pridelená na presné oddelenie.  

Rečník 7  

Ďakujem. V takom prípade, ja som teda, rátam teda samozrejme, aj s tým, že pokiaľ, pokiaľ 

ma Súdna rada posunie ďalej, tak je možné, že skončím aj na trestnoprávnom oddelení 

a budem sa s tým samozrejme musieť vysporiadať.  



Rečník 5  

Akým spôsobom pristúpiť, lebo napr. tam máte, tam budete napr. zaradená v rozpise služieb, 

aby ste mohli byť zaradená alebo budete zaradená, ak by ste boli na takomto oddelení, 

aj vlastne na rozhodovanie o zásahoch do základných ľudských práv a slob, väzba a t ď. že 

akým spôsobom sa viete hneď vy, keď s tým nemáte teda nejaké praktické spôsobilé, či je 

dostať do tej, do tej praxe? Lebo to je naozaj ako vec, ktorá je pre, z môjho pohľadu aj ako 

z pohľadu advokáta, keby som, si predstavím, že teda ja by som s tým sudcom bol, že teraz 

ma tam šupnú a v noci ma niekto zobudí a zrazu mám rozhodovať o osobnej slobode nejakej 

osoby a predtým som sa tomu teda nevenoval dosť ako keby aj psychicky stresujúca 

záležitosť.  

Rečník 7  

Určite, máte pravdu. Tak rozhodne štúdiom a nejakým zatriedením tej práce, vhodného 

zatriedenia. Pretože najmä v oblasti toho trestného práva sú dôležité predovšetkým tie lehoty, 

najmä pokiaľ ide o väzbu, takže poriadok vo veciach a pilné štúdium.  

Rečník 5  

Ďakujem pekne.  

Rečník 2  

Ďakujem, keďže do rozpravy nie je nikto prihlásený, ukončujem rozpravu. Chcete ešte vy 

na záver, pani kandidátka, niečo uviesť?  

Rečník 7  

Ďakujem pekne?  

Rečník 2  

Nič, ďakujem. Dávam hlasovať o návrhu uznesenia.  

Súdna rada Slovenskej republiky prijala v súlade s čl.  1 4 1 a ODS.  6 písmeno B Ústavy 

Slovenskej republiky na základe návrhu kontrolnej komisie číslo 2 Súdnej rady Slovenskej 

republiky a po vykonaní dohľadu podľa §  2 7 HF zákona č.  1 8 5 z roku 2 00 2  Z. z. 

o Súdnej rade Slovenskej republiky a o zmene a doplnení niektorých zákonov. Stanovisko 

Kristína Hok Géciová, kandidátka zaradená v databáze Ministerstva spravodlivosti Slovenskej 

republiky pre obvod trestného súdu v Banskej Bystrici, spĺňa predpoklady sudcovskej 

spôsobilosti, ktoré dávajú záruku, že funkciu sudcu bude vykonávať riadne. Hlasujme, 

prosím, teraz ďakujem. Hlasovalo všetkých 15 prítomných členov Súdnej rady, za bolo 

10, proti nebol nikto, zdržalo sa 5, uznesenie bolo prijaté. Gratulujem a držím palce v ďalšom.  

Rečník 7  

Ďakujem pekne, pekný deň.  

 


